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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 20. oktober 2014 

stillet følgende spørgsmål nr. 54 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-

byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sund-

hedsudvalget. 

 

Spørgsmål nr. 54:  

Vil ministeren i forlængelse af svar på SUU alm. del spørgsmål 996 (2013-14) 

sende udvalget konkrete eksempler på, at Sundhedsstyrelsen har ført tilsyn 

med, om antallet af vagter de enkelte læger kan tage hos lægevagten udgør 

en risiko for patientsikkerheden, og vil ministeren oplyse, hvor mange læger, 

der de seneste 5 år er blevet pålagt konkrete tilsynsforanstaltninger som følge 

af, at de har taget for mange vagter hos lægevagten? 

 

Svar: 

Jeg har bedt Sundhedsstyrelsen om at bidrage med oplysninger til besvarel-

sen, og jeg forventer på denne baggrund at kunne besvare spørgsmålet ende-

ligt ultimo november 2014. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Nick Hækkerup      /      Frederik Rechenback Enelund 
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